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Pani Dominika Piotrowska
Burmistrz Miasta
Golubia-Dobrzynia

za pośrednictwem

Pani Moniki Kwidzyńskiej
Przewodniczącej
Rady Miejskiej Golubia-Dobrzynia

INTERPELACJA

W obliczu ciągłych podwyżek cen energii oraz żywności, koszty utrzymania gospodarstwa
domowego znacząco wzrastają, co wpływa negatywnie na budżety mieszkańców. Dlatego, zwracam
się z uprzejmą prośbą o podjęcie stosownej uchwały w sprawie dopłaty do każdego 1 m3 wody oraz
ścieków dla mieszkańców Golubia-Dobrzynia.

Chciałbym zauważyć, że w przeszłości Burmistrz oraz Rada Miasta podjęli już działania
mające na cełu zmniejszenie kosztów dla mieszkańców. Przykładem tego jest decyzja o
niepobieraniu dywidendy z Miejskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, co przyczyniło się do
obniżenia cen za wodę oraz Ścieki. Podobne działania podejmuje również miasto Stalowa Wola,
które niedawno przyjęło uchwałę 0  dopłacie do usług  wodno-kanalizacyjnych.

Biorąc powyższe pod uwagę, zachęcam do podjęcia podobnych działań w naszym mieście, aby
ulżyć mieszkańcom w obliczu rosnących kosztów życia. Liczę na zrozumienie i wsparcie w tej
sprawie.

Do wiadomości:
- Radni Rady Miasta Golubia-Dobrzynia
-Wydział Infrastruktury

Z wyrazami szacunku

Konrad Zaporowicz


